
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. 01. 27. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horváth Ferencné  képviselő  

  Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Kujbus András György képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

  Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

 

További jelen lévők:   
 Kovács- Kasza Anikó ügyintéző 

  

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet tárgyalja. 

 

 

 

Napirend: 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi feladat-ellátásáról 

szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

3. Beszámoló Kadarkút Város Képviselő-testülete Pénzügyi és Gazdasági 

Bizottságának 2021. évi tevékenységéről 

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

4. A TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú „Orvosi rendelő és 

Egészségház építése” című projekt megvalósítási feladatai keretében 
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eszközbeszerzés tevékenység ellátása tárgyában az ajánlattételi 

felhívásra beérkezett ajánlatok bontása és értékelése. 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

5. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2022. évi munkatervének és 

Szolgáltatási Tervének tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria Intézményvezető 

 

6. A polgármester 2022. évi szabadságának ütemezése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

7. Polgármester illetményének megállapítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

8. Polgármester költségtérítésének megállapítása 

 Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

9. Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

10. Alpolgármester költségtérítésének megállapítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

11. Döntés pályázat benyújtásáról a szociális célú tüzelőanyag 

vásárláshoz kapcsolódó támogatásra kiírt felhívásra 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

12. Ebrendészeti feladatok ellátása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

13. A Kadarkút, Körmendi utca 18. szám, Kadarkút belterület 766 

helyrajzi szám alatti ingatlan vízellátás tárgyában tulajdonosi és 

közútkezelői hozzájárulás  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

 

14. A Kadarkút, Vótapuszta 7. szám, Kadarkút 1107 helyrajzi szám 

alatti ingatlan vízellátása tárgyában tulajdonosi és közútkezelői 

hozzájárulás  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

15. Egyebek 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

5/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

Karsai József polgármester 

Napirend előtti felszólalásra jelentkezett Dr. Lőrincz Viktória képviselő asszony, merre tart 

Kadarkút Városa 2022-ben. Megadom a szót. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő           

Köszönöm szépen a lehetőséget Tisztelt Képviselő-testület, hogy ismét felszólalhatok. 

Remélem nem zavarom felszólalásommal Önöket és még a kedvüket sem veszem el attól, 

hogy komoly munkát folytathassunk utána. Ígérem, rövid leszek, de az alpolgármester Úr 

nyugodtan menjen ki a múltkori megjegyzése után. Én nem fogok megsértődni, ha végeztem 

szólok neki. 

 

Két kérdést tennék fel, így talán polgármester Úrnak is sikerül megjegyezni a kérdésemet és 

válaszol is rá. De csak akkor, ha a testületi ülés érdemi részét nem zavarom meg. Persze 

elfogadom az írásbeli válaszát is, csak egyszer érjen már hozzám ide. Tudom rengeteg a 

dolga, főleg így választás környékén akkora a nyomás, hogy a nagyszerű feladatoknak, amiket 

kitűzött maga elé meg tudjon felelni. Nem vagyok türelmetlen, ki fogom várni amíg minden 

kérdésemre válaszolni fog, hisz ebből a választási ciklusból még több mint a fele vissza van. 

Olyan kérdéseket szeretnék Önnek feltenni, amit már feltettem többször, több alkalommal, 

nem is olyan régen, kb. másfél éve. 

 

Ön mindig büszkén mondja, hogy Kadarkúton minden gyermek ingyen étkezik, mert 

megoldja az Önkormányzat. Én jeleztem Önnek 2020-ban és 2021-ben is, hogy ez nem fedi a 

valóságot, mert a speciális étkezési igényű gyermekek étkezése nem megoldott. Ön akkor azt 

válaszolta, hogy igazam van, és még ha akár elő is terjesztem a testület elé a javaslatomat, Ön 

is tudja támogatni. A statisztikát 2020 szeptemberében kértem Öntől. Akkor kaptam talán 

először egy írásbeli választ, amelyben azt írták, hogy éppen szeptember és tanévkezdés van, 

nem áll rendelkezésükre ezen statisztika, de amint elkészül, meg fogom kapni. Azóta még egy 

tanév elkezdődött, lehet hogy fel lehetne mérni, hogy Kadarkúton mennyi speciális étkezési 

igényű gyermek van. És talán a következő testületi ülésre, amikor a költségvetést tárgyaljuk, 

be tudnám terjeszteni az előterjesztésemet. 

 

A második kérdés a 15/2018-as rendelet, amit már szintén korábban feltettem Önnek. Ez 

Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát képező ill. üzemeltetésében lévő egyes közutak 

használatának a rendjéről szól. Ha emlékszik 2020. októberben a testületi ülésen, amikor épp 

a Körmendi utca útpadkájának a feltöltését vitatta meg a testület, akkor jeleztem Önnek, hogy 

van egy két éve hatályban lévő önkormányzati rendelet, amit nem tart be a képviselő-testület 

és a végrehajtása el lett húzva. Nem tudom, hányszor kell még megkérdezni, hogy mi ezzel a 

rendelettel a célja, amikor nem hozza be a testület elé. Azt mondta, hogy felülvizsgálja. Én azt 

gondolom, hogy kétszer háromszor már szóltam Önnek és mindig csak azt mondja, hogy 

igazam van, és beterjeszti a testület elé, és nem történik semmi. Tudom, hogy sok a dolguk. 



4 

 

 

Én azt gondolom, hogy lehetne érdemi munkát végezni, ha a javaslataimat nem csak szóban 

fogadja el, hanem utána válaszol is.  

 

Még egy problémát jeleznék, nem tudom ezt észre vette-e? A Karácsonyi díszkivilágításnál a 

központi díszkivilágítás elromlott. 11 hónap van Karácsonyig, azt talán meg tudjuk oldani, 

nem kell hozzá másfél év. 

Köszönöm. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a kérdését én is rövid leszek.  

A speciális étkezési igényű gyermekek: ezt akkor is mondtam, hogy igaza van egyetértek. A 

következő költségvetésben teszek javaslatot ezen gyermekek ellátására. Ez azt fogja takarni, 

előzetesen annyit tudok Önnek mondani, az én javaslatom az lesz, hogy amennyivel 

támogatjuk a „normál” étkezési igényű gyerekeket, ennyivel támogassuk a speciális étkezési 

igényű gyermekek. A szociális rendelet kiegészítése szükséges ehhez. A képviselő-testület az 

idei évben erre gondolom biztosít majd lehetőséget és keretet, akkor ezeknek a gyerekeknek 

az étkezése a szociális rendeletbe beépítve megoldott lesz előre láthatólag. 

 

A másik kérdés az út, ezt be fogom terjeszteni. A gazdálkodóknak erőteljes észrevételei 

voltak az úthasználattal kapcsolatban. Azt tudni kell, hogy ez a város még mindig a befizetett 

iparűzési adókból él. 

 

Mind a két kérdésre válaszoltam, valóban sok dolgom van és próbálom a feladataimat ellátni. 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az abban foglaltak szerint, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

6/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2021. szeptember 30., október 28., november 9. napján 

tartott, nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.   

Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: azonnal 
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2. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi feladat-ellátásáról szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva.  

A beszámolót szóban nem kívánom kiegészíteni, a feltett kérdésekre szívesen 

válaszolok. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő           

Azt írta a beszámolóban, hogy a hivatal működésében, ügyfélfogadási idejében nincs 

változás. Szeretném pontosan tudni, hogy a hivatal mettől meddig van nyitva, a péntekre 

különös tekintettel. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a nyitvatartási időt a hivatali szervezeti és 

működési szabályzat tartalmazza. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő           

Ezt írásban legyen szíves leírni. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Jó, rendben van. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő           

Ön azt írta, hogy 2021-ben a központi költségvetés 15,33 főt finanszírozott, és ez a 

finanszírozott létszám 2022. évre 10%-al csökken. 

Ez mit jelent pontosan, mivel tudunk még gondolkodni, és ez mennyi embert érint a 

hivatalban? 

 

Karsai József polgármester 

Mínusz 7 millió forintot jelent. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ez nincs megkötve………..( Dr. Lőrincz Viktória képviselő a jegyző szavába vágott.)  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő           

A következő testületi ülésen már számokkal fogunk a költségvetésben dolgozni. Azt 

szeretném tudni, hogy tervez-e munkaerő elbocsájtást, vagy bérköltséget fog csökkenteni, 

vagy azt mondja a képviselő-testületnek, hogy találjunk valahol a költségvetésben plusz 7 

millió forintot, hogy legalább ezt a szintet tudjuk tartani. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy ez a 2021. évi beszámoló, a költségvetés fogja 

tartalmazni a 2022-es számadatokat. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy ezt érti, de szeretné látni, hogy 2022-re mi 

várható.       
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Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy ebben a pillanatban nem tud 2022-es 

költségvetést előterjeszteni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy nem előterjesztést kért, hanem azt szerette 

volna tudni, hogy a jegyző tervez-e valamit. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy nem tervez létszámleépítést. 

 

Karsai József polgármester 

Nem tervezünk létszámleépítést. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megköszönte a polgármester Úr válaszát. 

 

Karsai József polgármester 

A hivatal működéséről csak annyit, hogy amióta ez a hivatal működik nem küldtünk el senkit 

akinek ügyes-bajos dolgai vannak. Akinek sürgős azonnali elintézni valója van, azt azonnal 

elintézzük. Általában az ügyintézésre 8 nap áll rendelkezésre, sokan már azért is 

panaszkodnak, hogy 8 napot kérek az ügyintézésre. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy akinek sürgős segítségre van szüksége a hivatal 

rendelkezésére áll. Elmondta azt is, hogy a pandémia alatt a Kadarkúti hivatal végig nyitva 

volt, nem tért át online ügyintézésre. Elmondta azt is, hogy egy hivatalban kell egy olyan nap, 

amikor ügyfél mentesen kellene dolgozni, mert vannak feladatok, amelyek ezt megkívánják. 

A kaputelefon is azért lett felszerelve, ha valakinek nagyon fontos és sürgős elintézni valója 

van el tudja érni az ügyintézőt. 

 

Karsai József polgármester 

 A kollegáim jó munkát végeznek. Kifejezetten felkészült, jó szakmai színvonalú 

feladatellátás folyik. Előrevetítve a kérdését a problémánk az lesz a 2022-es költségvetésben, 

hogy a hivatali köztisztviselők bérrendezésével senki nem foglalkozott. Ez bérfeszültséget 

jelent. Ezt több helyen jeleztem már, mindig szószólója vagyok a hivatali dolgozók 

bérrendezésének. Minimál bérrel nem lehet megoldani a közszféra bérrendezését.  

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a magasabb iskolai végzettségű dolgozó bére is 

annyi, mint az alacsonyabb iskolai végzettségűé és ez bérfeszültséget okoz. Ennek a 

feloldásán dolgozni kell, mert a dolgozók elmennek. 

 

A polgármester Úr megköszönte jegyző Úrnak és a hivatal dolgozóinak a munkáját. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2022.(I.27.) számú határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi feladat-

ellátásáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Beszámoló Kadarkút Város Képviselő-testülete Pénzügyi és Gazdasági Bizottságának 

2021. évi tevékenységéről 

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 
Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Sok szeretettel köszöntök mindenkit, a beszámolót szóban nem kívánom kiegészíteni, annyit 

tennék hozzá, hogy az elmúlt év a pandémia miatt egy speciális év volt, egyszer tudtunk 

összeülni. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a Gazdasági Bizottság munkáját, remélem a pandémiának vége lesz és egyre 

többet tud a bizottság dolgozni. Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén aki elfogadja a 

Gazdasági Bizottság 2021. évről szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal, 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2021. évi munkájáról 

szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. A TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú „Orvosi rendelő és Egészségház 

építése” című projekt megvalósítási feladatai keretében eszközbeszerzés tevékenység 

ellátása tárgyában az ajánlattételi felhívásra beérkezett ajánlatok bontása és értékelése. 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Kadarkút Város Önkormányzata  a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú „Orvosi 

rendelő és Egészségház építése” című projekt megvalósítási feladatai keretében 

eszközbeszerzés tevékenység ellátására kért ajánlatot három ajánlattevőtől.  
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Megkérem Dr. Szalontai András jegyző urat ismertesse az ajánlatokat. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

2021. december 21. napján az alábbi három ajánlattevő részére küldtünk ajánlati felhívást. 

Az eljárás során felkért ajánlattevők:  

 

Cégnév:  ALEX Fémbútor Kft. 
Székhely:  2072  Zsámbék, Magyar u. 21-23. 
 

Cégnév:  DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft. 
Székhely:  7530 Kadarkút, Körmendi utca 88.  
 
Cégnév:  Falco-Sopron Bútor Kft. 
Székhely:  9400 Sopron, Verő József utca 1.  
 

A bírálati szempont a legalacsonyabb ár volt. 

Az ajánlattételi határidőig 2022. január 26.  1100 óráig mindhárom ajánlattevő beküldte 

ajánlatát. Az ajánlatok csomagolása sértetlen. A felsorolt három gazdasági szereplő a beadó a 

bontatlan borítékokon. 

 

Az eszközbeszerzésre rendelkezésre álló pályázati forrás 14.000.000.-Ft+ Áfa összeg. 

 

DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft. 

7530 Kadarkút, Körmendi utca 88.  

 

Nettó díj   14.564.100 Ft 

Áfa     3.932.307 Ft 

Bruttó díj   18.496.407 Ft 

 

Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban foglaltaknak megfelel. 

 

ALEX Fémbútor Kft. 

2072  Zsámbék, Magyar u. 21-23. 

 

Nettó díj 14.716.000 Ft 

Áfa   3.973.320 Ft 

Bruttó díj 18.689.320 Ft 

 

Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban foglaltaknak megfelel. 

 

Falco-Sopron Bútor Kft. 

9400 Sopron, Verő József utca 1.  

 

Nettó díj   14.994.720 Ft 

Áfa     4.048.574 Ft 

Bruttó díj   19.043.294 Ft 

 

Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban foglaltaknak megfelel. 
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A DOM Bútorgyártó Kft. adta a legkedvezőbb ajánlatot. Azzal lehet őt nyertes ajánlattevőnek 

kihirdetni, hogy egyúttal a Tisztelt Képviselő-testület a 14 millió forint nettó feletti 

megajánlott összegre a fedezetet módosítja. Fedezetemelés szükséges, és mivel TOP-os 

pályázatról van szó fel kell, hogy kérje és  hatalmazza a képviselő-testület  a polgármester 

Urat, hogy ennek megfelelően a támogatói szerződést is módosítsa. Ezen két feltétel 

teljesülése esetén és egy ilyen tartalmú határozat meghozatala esetén az eszközök a nettó 15 

millió forintos közbeszerzési eljárás alatti áron beszerezhetők. A projekt a megfelelő ütemben 

folytatódhat. 

 

Karsai József polgármester 

Gondoltam, hogy nem fogunk 14 millió forintos árat kapni, mert amikor elkezdtük az 

indikatív ajánlat 14 millió volt ezelőtt 1,5-2 éve. Sajnos a bútor árak is napi árak már, ez azt 

jelenti, hogy naponta emelkednek. Én azt gondolom, hogy a képviselő-testület biztosítsa a 

nettó 564.100 forintot és fogadja el a legkedvezőbb ajánlatot. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Milyen eszközökről van szó? Gondolom székek, bútorzat stb. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elkezdte felsorolni az eszközöket, amelyek ajánlati felhívásban 

szerepeltek. 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a jegyző Úr által felolvasott eszközök a pályázat 

kötelező tartalmi elemeiként szerepelnek, ezeket a pályázatban be kell szerezni. Nincs 

mérlegelési jogkör. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a Képviselő-testület a  TOP-4.1.1-16-SO1-2019-

00006 azonosító számú „Orvosi rendelő és Egészségház építése” című projekt megvalósítási 

feladatai keretében eszközbeszerzés tevékenység ellátása tárgyában az ajánlattételi felhívásra 

beérkezett ajánlatok közül a DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft. -7530 Kadarkút, 
Körmendi utca 88. -bruttó 18.496.407. -Ft  összegű ajánlatát fogadja el, és  a képviselő-

testület az ALEX Fémbútor Kft. - Zsámbék, Magyar u. 21-23.- bruttó 18.689.320.- Ft összegű 

ajánlatát és a Falco-Sopron Bútor Kft. -9400 Sopron, Verő József utca 1. - bruttó   19.043.294  

- Ft összegű ajánlatát ne támogassa. 

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a nettó 14 millió forint feletti összegre - amely bruttó 

716.407 Ft – a fedezetet a 2022. évi saját bevételei terhére biztosítsa, valamint a támogatói 

szerződést ennek megfelelően módosítsa. 

 

Javasolja, hogy a Képviselő-testület bízza meg azzal, hogy az ajánlattevőket a döntésről 

értesítse, és a nyertes ajánlattevővel megkösse a szerződést a feladat ellátásra. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett  az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 
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1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a   

TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú 

„Orvosi rendelő és Egészségház építése” című projekt 

megvalósítási feladatai keretében eszközbeszerzés 

tevékenység ellátása tárgyában kiírt pályázatot 

eredményesnek nyilvánítja, a benyújtott ajánlatokat 

megismerte, közülük a DOM Bútorgyártó és 
Kereskedelmi Kft. -7530 Kadarkút, Körmendi utca 88. -
bruttó 18.496.407. -Ft  összegű ajánlatát nyertes 

ajánlatként elfogadja. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a    

TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú 

„Orvosi rendelő és Egészségház építése” című projekt 

megvalósítási feladatai keretében eszközbeszerzés 

tevékenység ellátása tárgyában benyújtott ajánlatok 

közül az ALEX Fémbútor Kft. - Zsámbék, Magyar u. 

21-23.- bruttó 18.689.320.- Ft összegű ajánlatát nem 

támogatja. 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő- testülete a 

TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú 

„Orvosi rendelő és Egészségház építése” című projekt 

megvalósítási feladatai keretében eszközbeszerzés 

tevékenység ellátása tárgyában benyújtott ajánlatok 

közül a Falco-Sopron Bútor Kft. -9400 Sopron, Verő 

József utca 1. - bruttó   19.043.294  - Ft összegű 

ajánlatát nem támogatja. 

 

 

4. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő- testülete a 

fedezetet, amely bruttó 716.407.- Ft a 2022. évi saját 

bevételei terhére biztosítja, valamint a támogatói 

szerződést ennek megfelelően módosítja. 

 

5.  A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az 

ajánlattevőket a döntésről értesítse, és a DOM 
Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft. -7530 Kadarkút, 
Körmendi utca 88. - képviselőjével, mint nyertes 

ajánlattevővel kösse meg a szerződést a feladat ellátásra. 

 

Határidő: azonnal 

      Felelős: Karsai József polgármester 
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5. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2022. évi munkatervének és Szolgáltatási Tervének 

tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria Intézményvezető 

 

Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2022. évi munkatervének és Szolgáltatási Terve írásban 

kiküldésre került. 

 

Karsai József polgármester 

Intézményvezető Asszony elkészítette a munkatervét, jelen pillanatban jól megérdemelt 

szabadságát tölti, ezért nincs jelen a képviselő-testületi ülésen. Írásban kimerítően felvázolta 

azokat a programokat, amelyeket szeretne megvalósítani a 2022. évben. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

 

Rózsa János képviselő 

Meg tudjuk-e oldani a konditerem nyitva tartását? 

Sajnálom, hogy Kadarkút polgárainak a Magyar kultúra teljesen érdektelen. A 22-én 

megtartott Magyar Kultúra napján, amely felölette az elmúlt egy év kulturális tevékenységét 4 

érdeklődő volt jelen. 

 

Karsai József polgármester 

A felügyeletet közfoglalkoztatással tervezzük megoldani. 

A pandémia nagyon sok mindent meghatároz és felülír. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom elfogadni az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2022. évi munkatervét és a 

munkaterv részeként a szolgáltatási tervet az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki ezzel 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

10/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház 2022. évi munkatervét, 

valamint az annak részét képező 2022. évi  szolgáltatási tervet  

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

6. A polgármester 2022. évi szabadságának ütemezése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 
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A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C.§-a rendelkezik a 

főállású polgármester szabadságának mértékéről, a szabadság ütemezésének jóváhagyásáról, 

valamint a kiadásának rendjéről, illetve a polgármester tájékoztatási, és a jegyző általi 

nyilvántartási kötelezettségről. 

A főállású polgármester évi 25 munkanap alapszabadságra és 14 munkanap pótszabadságra 

jogosult. A szabadság ütemezését az előterjesztés mellékletét képező szabadság ütemezés 

tartalmazza. 

A polgármester előterjesztésére a képviselő-testület minden év február 28.-ig jóváhagyja a 

polgármester szabadságának ütemezését. A szabadságot az ütemezésnek megfelelően kell 

kiadni. Természetesen vannak olyan rendkívüli esetek, amikor ettől el lehet térni.  

Minden év január 31.-ig a jegyző által vezetett nyilvántartás alapján meg kell állapítani a 

polgármester előző évben igénybe vett szabadságának a mértékét, és a ki nem adott 

szabadságot a tárgyévi szabadsághoz hozzá kell számítani. A polgármesternek a szabadságot 

az esedékesség évében, de legkésőbb a következő év március 31-ig kell igénybe venni és 

kiadni. A polgármester úr elkészítette a szabadságolási ütemtervét.  

 A jegyző által vezetett nyilvántartás szerint a polgármester 2021. évben ki nem vett 

szabadsága 5 munkanap. 

 A polgármester 2021. évben 39 munkanap (huszonöt munkanap alapszabadság és 

tizennégy munkanap pótszabadság) szabadságra jogosult. A tárgyévi szabadsághoz a 

2021. évben ki nem vett szabadságot hozzászámítva a polgármester 2022. évben 44 

munkanap (39 + 5 munkanap) szabadságra jogosult.  

 A szabadság ütemezését az előterjesztés mellékletét képező szabadság ütemezés 

tartalmazza. 

Karsai József polgármester 

Az elmúlt évben 5 nap szabadságot nem vettem ki, amiből egyet már kivettem. 2022. március 

31-ig a fennmaradó 4 napot is kiveszem. Természetesen elkészítettem az ütemezést, de  nem 

mindig tudok akkor menni szabadságra, amikor szeretnék. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki elfogadja a polgármester 2022 évi 

szabadság igénybevételének ütemezését az  előterjesztés mellékletét képező ütemterv alapján 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete   

a polgármester 2022. évi szabadságának ütemezését az 

előterjesztés mellékletét képező szabadság ütemezés szerint 

jóváhagyja. 
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Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

7. Polgármester illetményének megállapítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A döntés deklaratív döntés, ez azt jelenti, hogy a képviselő-testület csak jóváhagyja azt, amit a 

törvény előír. 

A jogalkotó a települési lakosságszámok alapján állította elő a polgármesteri fizetési 

kategóriákat. Ennek alapja a megyei jogú város polgármesterének illetménye. Ez  most a 

jogalkotó által megemelésre került 1.300.000 forintra. A Kadarkúti településkategória 

tekintetében a 2001-5000 közötti település polgármestere esetében amennyiben a tisztségét 

főállásban látja el ennek a 60%-a jogosult az illetmény tekintetében. Ez 780.000 Ft/hó összeg. 

Ez fix összeg ettől eltérni nem lehet. Fajlagosan az 500 fő alatti települések polgármesterének 

az illetménye nőtt leginkább. 

 

Karsai József polgármester 

A tavalyi illetményem és az idei illetményem közötti különbséget az Állami költségvetés 100 

%-ban finanszírozza. A Korm. rendelet alapján 2022. 02.15. napjáig egyösszegben 3.610.011 

forintot az önkormányzatnak ide fog utalni. 

Kérem alpolgármester Urat tegye fel szavazásra a kérdést. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Egyszerre szavazzunk az illetményről és a költségtérítésről, vagy külön? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt szeretném, ha külön szavaznánk az alpolgármester és a polgármester illetményéről. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 
A kérdés a polgármester illetményére és költségtérítésére vonatkozott alpolgármester Úr 

részéről. Külön napirendi pontként szerepelnek.  

 

Erdős Sándor János képviselő 

Látom az előterjesztésben, hogy az Állam teljesen állja, hogy felemelik az illetményt. 

 

Karsai József polgármester 

Az Állam nem a béremet állja, hanem a 2021-es év és a mostani emelésnek a különbözetét. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A járulékokat is? 

 

Karsai József polgármester 

Igen. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 
Meg a költségtérítést és annak a járulékait is. 
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki 2022. január 1. napjától  a polgármester  

illetményét 780.000,-Ft/hó összegben állapítja meg,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút város 2019. január 1-jei lakosságszáma (2458 fő), 

valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CXLVIII. törvény 71. § (4) bekezdésének d) 

pontja alapján 2022. január 1. napjától Kadarkút Város 

Önkormányzat polgármesterének illetményét 780.000,-Ft/hó 

összegben állapítja meg. 

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

8. Polgármester költségtérítésének megállapítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 71. § (6) 

bekezdése szerint: 

A főállású polgármester, a társadalmi megbízatású polgármester, a megyei önkormányzat 

közgyűlésének elnöke havonta az illetményének, tiszteletdíjának 15%-ában meghatározott 

összegű költségtérítésre jogosult. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Pintér Gergő  alpolgármester 

Aki 2022. január 1. napjától  a polgármester költségtérítését 117.000,-Ft/hó összegben 

állapítja meg,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett  az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2022. 

január 1. napjától Kadarkút Város Önkormányzata 
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polgármesterének költségtérítését 117.000,- Ft/hó összegben 

állapítja meg. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

9. Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Alpolgármesterünk nem főállásban, hanem társadalmi megbízatásban látja el feladatát. 

Alpolgármester Úr tiszteletdíját Önök az alakuló ülésen a polgármesteri illetményhez 

viszonyítottan állapították meg, ezért logikus és szükségszerű, hogy felül legyen vizsgálva 

alpolgármester Úr tiszteletdíja is. 

Az önkormányzati törvény úgy fogalmaz a társadalmi megbízatású alpolgármester tisztelet 

díja a főállású polgármester illetménye felének legfeljebb 90%-ig állapítható meg. 

Az alakuló ülést követően számításaim szerint a 90%-os max. határösszegben lett 

alpolgármester Úr tiszteletdíja megállapítva. Ez akkor 246.780 Ft/hó összeget jelentett. 

 

Ezt az előterjesztést a 90% alapul vételével, de már a megváltozott polgármesteri 

illetményhez igazítottuk. Eszerint a 246.780 Ft-os összeg, ha az arányokat tartani kívánja a 

képviselő-testület 351.000 Ft/hó összegre emelkedne, és ennek 15%-i költségtérítés az 

automatikus velejárója az alpolgármesteri egyéb térítésnek. 

 

Az előterjesztést a képviselő-testület tagjaként alpolgármester Úr is megismerte és írásos 

nyilatkozatot nyújtott be. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Annyit szeretnék mondani, hogy a mai nappal hatályos tiszteletdíjamon felüli bármilyen 

összegről le szeretnék mondani. Én ezzel a költségvetést nem szeretném terhelni. Mivel ezt az 

összeget százalékban kell megadni, kérem a jegyző Urat, hogy ezt százalékosan számolja ki. 

Az emelésről le szeretnék mondani és a jelenlegi 246.780 Ft/hó tiszteletdíjat szeretném 

megtartani. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki 2022. január 1. napjától  az 

alpolgármester tiszteletdíját 246.780,-Ft/hó összegben állapítja meg,  kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

felülvizsgálta és helyben hagyja az alakuló ülésen az 
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alpolgármester részére megállapított 246.780 Ft/hó összegű 

tiszteletdíjat. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

10. Alpolgármester költségtérítésének megállapítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A költségtérítés a tiszteletdíj 15%-ában meghatározott összeg. Mivel a tiszteletdíj nem 

változott a költségtérítés is marad ugyanazon összeg 37.017 Ft/hó. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki 2022. január 1. napjától  az 

alpolgármester költségtérítését a tiszteletdíjának 15 %-ában, 37.017 Ft/hó összegben állapítja 

meg,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 

alpolgármester költségtérítését a tiszteletdíjának 15 %-ában, 

37.017 Ft/hó összegben állapítja meg. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A nem szavazatom arról szól, hogy én az alakuló ülésen sem fogadtam el az alpolgármester 

illetményét. 

 

 

11. Döntés pályázat benyújtásáról a szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 

támogatásra kiírt felhívásra 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom a képviselő-testületnek, hogy pályázzunk erre az évre is szociális célú tüzelőanyag 

vásárlásra. Keménylombos tűzifára szoktunk pályázni, mert általában az érhető el az 

erdészeteknél. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, azt javaslom, hogy keménylombos tűzifára adjuk 

be a pályázatot, az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki ezzel egyetért,kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

pályázatot nyújt be a helyi önkormányzatokért felelős 

miniszter által a települési önkormányzatok szociális célú 

tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatására kiírt 

felhívásra. A Képviselő testület 

300 m3 keménylombos tűzifa támogatást igényel. A 

Képviselő-testület vállalja, hogy a szociális rászorultság és a 

támogatásból vásárolt tüzelőanyag 2022. évi igénylésének 

részletes feltételeit a jogosultak részére támogatást 

megállapító önkormányzati döntés és a kiosztás előtt 

hatályba lépő rendeletében szabályozza. A Képviselő-

testület vállalja továbbá, hogy a pályázati kiírás 6. pontjában 

foglaltakat teljesíti, és a szociális célú tűzifában részesülőtől 

ellenszolgáltatást nem kér. 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a pályázat 

benyújtásával. 
 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2022. augusztus 31. 

 

 

12. Ebrendészeti feladatok ellátása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés, a vállalkozási szerződés tervezet, az árjegyzék írásban kiküldve. 

 

Karsai József polgármester 

Mindig gond volt a kóbor ebekkel. Ezt a feladatkört odatelepítették a Kormány Hivatalokhoz 

és szabálysértésként a rendőrséghez, mint szabálysértésként egyedül eljáró hatósághoz. Mivel 

ez mindenhol problémát okozott kötelező önkormányzati feladattá tették az ebrendészeti 

feladatok ellátását. Ennek ellátása kétféleképpen történhet. Vagy sintértelepet létesítünk, vagy 

valamely állatmenhellyel kötünk szerződést, ami lehetetlen mert tele vannak. Vagy egy 

meglévő ebrendészeti telephez, vagy sintértelephez csatlakozunk. Kaposvár, csak Kaposvár 

közterületén összeszedett ebeket fogadja be a telepére. 

 

Az önkormányzatnak a Makai 2008 Kft-vel volt szerződése, alpolgármester Úr kérdezte, hogy 

hány ebet szállított el és milyen árak vannak. 
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Az írásos előterjesztés tartalmazza, hogy 11 db felnőtt és 5 db kölyök ebet szállított el és 

megküldte a 2022 évre vonatkozó árajánlatát. 

 

Szerződéskötés esetén a tavalyi áron ellátja Kadarkút településen az ebrendészeti feladatokat. 

Akkora igény merült fel a Makai Úr szolgáltatásaira, ha betelik a KATA kerete, akkor az 

ajánlati ár + ÁFA összegért tudja a feladatot ellátni. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

2021.december 27. napján kelt a kóbor állat befogásával, tulajdonjogának átruházásával, és 

elhelyezésével kapcsolatos feladatok ellátásának részletes szabályairól szóló 

785/2021.(XII.27.) Kormány rendelet, amely az ebrendészeti feladatokat kiterjedten 

részletezi. A vállalkozóval történt egyeztetés után, ennek megfelelően  a kiküldött anyag 

szerint a korábbi szerződést átdolgoztam. A képviselő-testület a saját álláspontját a tervezet 

elfogadásával, vagy a vállalkozási szerződés tervezet lényeges feltételei betartásával 

felhatalmazhatja a polgármester Urat, hogy apróbb részletek tovább finomításával, de 

alapvetően ezen az áron, ezen feladatokra kialakítsa és megkösse a szerződést. 

A vállalkozótól szóban azt a választ kaptuk, ha a kormányrendelet rendelkezéseit a 

szerződésbe beledolgozzuk, akkor ő ennek tudatában meg fogja kötni velünk a szerződést. 

Elmondta, ha a kerete betelik az ajánlatát + Áfásként fogja tudni tartani. Az összeg a 120.000 

Ft esetlegesen + Áfa 10 db eb befogását jelenti. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ez lenne az a feltétel, amivel már most is rendelkezünk? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Igen. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Szerintem amióta vele dolgozunk, megszűnt az amiért rá szükség volt. Amikor egy ebet vitt el 

az is 300.000 forintba került szerződés nélkül. 

 

Karsai József polgármester 

Ha nem kötünk szerződést több lesz, ezt egyszerűen nem tudjuk megoldani. 

A KNTKT megtartottuk feladat nélkül. Jó lenne ha a társulásokat ösztönöznék ebrendészeti 

telepek létrehozására. A 21 polgármester úgy nyilatkozott, hogy ebben össze tudnánk fogni. 

Létrehoznánk egy telepet, ha ezt a Magyar Falu program keretében biztosítanák. 2-3 embert a 

21 önkormányzat tudna foglalkoztatni ezen feladatok ellátására. A kormánybiztos Úr nem 

biztatott semmivel. Azt mondta, hogy az ivartalanítási program szolgálja azt, hogy a kóbor 

állatok elszaporodását meggátolják. Ezért nem terveznek Magyar Falu programban 

ebrendészeti célú infrastruktúra fejlesztést. Akkor még nem volt kötelező az 

önkormányzatoknak ezt ellátni, most megkísérlünk Kormánybiztos Úrnak egy levelet írni, 

mert olcsóbban jönnénk ki. 

 

Egyéb kérdés. észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Makai 2008 Kft.-vel a kóbor ebek befogására a 

vállalkozási szerződést kösse meg a vállalkozási szerződés tervezet lényeges feltételei 

betartásával, alapvetően ezen az áron, ezen feladatokra kialakítva. Valamint hatalmazzon fel 

az apróbb részleteket tovább finomításával és a vállalkozói szerződés aláírásával. 
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Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2022.(I.27.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy  a Kadarkút Város területén fellelhető 

kóbor ebek befogására a Makai 2008 Kft-vel (8709 Marcali, 

Május 1. u. 4.) vállalkozási szerződést köt, a vállalkozási 

szerződés tervezet lényeges feltételei betartásával, a 

megajánlott áron.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 

jogszabályban előírt ebrendészeti feladatokra történő 

szerződéskötésre. 

 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 

 

 

13. A Kadarkút, Körmendi utca 18. szám, Kadarkút belterület 766 helyrajzi szám alatti 

ingatlan vízellátás tárgyában tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulás tervezet írásban kiküldésre került. 

 

Bartyik Anikó építtető kérelme, és az ahhoz csatolt, Szkladán Gábor Tamás tervező   által 

készített 7530 Kadarkút belterület, 766 hrsz-ú telek vízellátás terve alapján ivóvízbekötés 

kiépítéséhez közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelmet nyújtott be az 

önkormányzathoz. 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

Erdős Sándor János képviselő 

Az előterjesztés szerint  vízbekötés a közutat és a járdát érinti. Itt az utat nem is érinti. 

 

Karsai József polgármester 

A képviselő-testület a burkolat bontáshoz nem járul hozzá. A közút része a járda is ezért 

szerepel így. 

Egyéb kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület adja meg a közútkezelői és a tulajdonosi hozzájárulást az 

előterjesztés szerinti tartalommal. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 



  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

18/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete Bartyik 

Anikó 7530 Kadarkút, Körmendi u. 18. szám alatti lakos, 

építtető részére közútkezelői és tulajdonosi  hozzájárulást ad 

a Kadarkút, Körmendi utca 18. szám 766 hrsz. alatti 

ingatlanon vízbekötés kiépítéséhez a Kadarkút 703 hrsz. 

közút, járda vonatkozásában az előterjesztés szerinti 

tartalommal. 

 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

  

 

14. A Kadarkút, Vótapuszta 7. szám, Kadarkút 1107 helyrajzi szám alatti ingatlan 

vízellátása tárgyában tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulás tervezet írásban kiküldésre került. 

 

Németh Szabolcs, tervező kérelme, és az ahhoz csatolt, Németh Szabolcs tervező  által készített 

7530 Kadarkút Vótapuszta u. 7. 1107.hrsz. ingatlan vízellátás terve alapján ivóvízbekötés 

kiépítéséhez közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelmet nyújtott be az 

önkormányzathoz. 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület adja meg a közútkezelői és a tulajdonosi hozzájárulást az 

előterjesztés szerinti tartalommal. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

19/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Németh Szabolcs tervező, kérelmező (7400 Kaposvár, 

Losonc köz 10. fsz.1.) részére közútkezelői és tulajdonosi  

hozzájárulást ad a Kadarkút, Vótapuszta 7. szám 1107 hrsz. 

alatti ingatlanon vízbekötés kiépítéséhez a Kadarkút 1113 

hrsz. kivett közút, zöldsáv, árok vonatkozásában az 

előterjesztés szerinti tartalommal. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 
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15. Egyebek 

A) Döntés a Kadarkút 355 helyrajzi számú Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát 

képező „kivett filmszínház” elnevezésű ingatlan építési tevékenység nélküli 

rendeltetésmódosítása tárgyában 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A volt „Mozi” épület és a hozzá kapcsolódó épületek jelen pillanatban az ingatlan 

nyilvántartásban kivett filmszínházként szerepel, amit a továbbiakban Kadarkút Város 

Önkormányzata kivett beépített területként, gazdasági épületként, lakóházként, lakóházként,   

gazdasági épületként  kívánja hasznosítani.  

Ennek a földhivatali eljárását már megkezdtük. most a földhivatal kéri ezt a képviselő-testületi 

döntést. 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti határozati javaslatot fogadja el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

20/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát képező, 

természetben Kadarkút, Petőfi Sándor. utca 7. szám 355 

hrsz. alatti  „kivett filmszínház”elnevezésű ingatlan 

vonatkozásában  dönt az önálló ingatlanok kialakításáról az 

alábbiak szerint: 

Változás utáni állapot: 

(I) Kadarkút 355 hrsz. „kivett beépített terület” 3085 m2 

(II) Kadarkút 355/A hrsz. „gazdasági épület” 244 m2 

(III) Kadarkút 355/B hrsz. „lakóház” 44 m2 

(IV) Kadarkút 355/C hrsz. „lakóház” 43 m2 

(V) Kadarkút 355/D hrsz. „ gazdasági épület” 18 m2  

 

A képviselő-testület felhatalmazza Karsai József 

polgármestert az önálló ingatlanok kialakításával 

kapcsolatos nyilatkozatok aláírásával. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 
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B) Döntés Iskolai felvételi körzethatárokról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A 2022/23-as tanév vonatkozásában a felvételi körzethatárokat Kadarkút Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete támogathatja, illetve javaslatot tehet ennek 

megváltoztatására is.  

A kialakított iskolai felvételi körzethatárok megváltoztatása szakmailag nem indokolt, ezért a 

Kadarkút Város Önkormányzat képviselő-testülete a 2022/23-as tanévre is változatlanul 

fenntartja az előző tanév során meghatározott általános iskolai felvételi körzethatárokat az 

előterjesztés szerinti tartalommal.  

 

Karsai József polgármester 

A Kadarkúti iskolához a korábbi évekhez hasonlóan Hedrehely, Hencse, Kadarkút, Kőkút, 

Kőkút-Alsótapazd, Lad-Gyöngyöspuszta, Visnye alsó felső tagozat és Mike felső tagozat 

tartozik. 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki a 2022/23-as tanévre megállapított és kijelölt iskolai felvételi körzethatárok tervezetében 

foglaltakkal, a korábbi évekhez hasonlóan  - Kadarkút Város vonatkozásában – egyetért és 

felhatalmaz azzal, hogy a képviselő-testület véleményét küldjem meg a Kaposvári Tankerületi 

Központ részére, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

21/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

a 2022/23-as tanévre megállapított és kijelölt iskolai 

felvételi körzethatárok tervezetében foglaltakkal, a korábbi 

évekhez hasonlóan  - Kadarkút Város vonatkozásában - 

egyetért.  

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a  

polgármestert, hogy a képviselő-testület véleményét küldje 

meg a Kaposvári Tankerületi Központ részére. 

 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2022. február 15. 
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C)  Szabó József Kőkút, Gyöngyöspuszta 1. szám alatti lakos költségelvű bérlakás 

igénylők nyilvántartásból való törlésének kérelme 
Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Szabó József  Kőkút, Gyöngyöspuszta 1. szám alatti lakos 2021.12.01-én kérelmet nyújtott be 

az önkormányzati tulajdonú, költségelvű bérlakás igénylők nyilvántartásból való törlésre. 

A kérelmező a kőkút-gyöngyöspusztai Magas Cédrus Szociális Otthonban kapott állandó 

elhelyezést, így már nem rendelkezik állandó kadarkúti lakhellyel, valamint kérelmet nyújtott 

be a költségelvű lakásigénylők nyilvántartásából való törlésre. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület Szabó József  Kőkút, Gyöngyöspuszta 1. szám alatti 

lakost a költségelvű bérlakást igénylőkről vezetett nyilvántartásból törölje kérelme alapján. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

22/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Szabó József 7530 Kőkút, Gyöngyöspuszta 1. szám alatti 

lakosnak a költségelvű bérlakást igénylőkről vezetett 

nyilvántartásból a 2019.08.02-án benyújtott és a képviselő-

testület által a 169/2019. (IX.26.) sz. határozata alapján 

felvett kérelmét törli az általános közigazgatási rendtartásról 

szóló 2016. évi CL. törvény 47. § e) pontja, Kadarkút Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzati 

tulajdonban lévő lakások és helyiségek bérletére és 

elidegenítésére vonatkozó szabályokról szóló 8/2018. 

(VI.01.) rendelet 3. § 1) bekezdés a) pontja, valamint 4.§ (1) 

bekezdése alapján.  

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

D) Döntés pályázatokról 
     Előadó: Karsai József polgármester 

 

A pályázatok beadási határideje február 8 és február 15. közé esik. 

 

A Magyar Falu programnál a temető kerítés a Körmendi utcában, kommunális 

eszközbeszerzés a zöldterület karban tartásához szükséges eszközökre, fűnyíró traktorokra a 
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gyepápoláshoz szükséges gépekre lenne szükségünk. Erre szeretnénk pályázni, ezekhez nem 

kell képviselő-testületi döntés.  

 

Viszont amiben dönteni kell, hogy a járda felújítás és útépítési program van két célterületen. 

A Magyar Falu Programban és van a kötelező önkormányzati feladatok ellátását biztosító 

BM-es forrásból. A Magyar Falu Programban benyújtott pályázatok támogatás esetén 100% 

támogatásúak, a Belügyminisztérium önkormányzati feladatellátását biztosító programban 85 

% támogatásúak.  

 

A Belügyminisztérium önkormányzati feladatellátását biztosító programban vagy útra, vagy 

járdára lehet pályázni. Tehát ha útra pályázunk nem pályázhatunk járdára, ha járdára 

pályázunk, nem pályázhatunk útra. 

 

A Magyar Falu Programban lehet pályázni útfelújításra is és külön célterület van a 

járdafelújításra is, míg az előzőekben ez a két célterület együtt van. 

 

Két utunk van ami elő lett készítve és felújításra szorulna. A Dózsa György utca és a Béke 

utca. Ezt két éve adtuk be, akkor nem nyertünk a Belügyminisztériumi pályázaton. Az 

önkormányzati fejlesztésnél az út, járda 20 millió forintos max. támogatási összeg és 15%-ot 

kell hozzátenni. 

 

A Magyar Falu Programban az útfelújítás 45 millió forintos maximális pályázati összeg, nem 

kell hozzá önerőt tenni. A járda 10 millió forintos pályázati összeg. A tavalyihoz képest az a 

különbség, hogy itt már munkadíjat is lehet pályázni, míg tavaly csak anyagra lehetett.  

 

Aktualizáltuk az árakat az utak esetében. A Dózsa György utcánál az indikatív ajánlat Bruttó 

27.690.826 Ft.  A Béke utca esetében az indikatív ajánlat Bruttó 10.408.603. Ha a Dózsa 

utcával az önkormányzati fejlesztések célterületre pályázunk, a max. pályázható összeg csak 

20 millió forint. Ha az önrészünket hozzátesszük 23 millió forintnál tartunk és még mindig 

hozzá kell tennünk 4-5 millió forintot. 

 

Ha a Magyar Falu út pályázatba indulunk, ami 100 %-os támogatású, bepályázunk a béke és a 

Dózsa utcával az kb. 38 millió forint, tehát beleférünk a támogatási összegbe, amely 45 millió 

forint. 

Úgy gondolom, hogy az útfelújítást be kell adnunk a Magyar Falu Programba, mert csak abba 

férünk bele. A kérdés, hogy beadjuk-e együtt mind a kettőt, vagy csak valamelyiket. 

Az a véleményem, ha kisebb összeggel pályázunk, nagyobb a támogatás elnyerésének esélye. 

 

A Belügyminisztériumi pályázaton ami 20 millió forintos pályázat a járda építésre kellene 

pályázni. Mivel ez önrészes úgy gondolom a 20 millió forintot meg lehet célozni. Előkészítve 

a Nagy utca járdájának a felújítása volt. De dönthetünk másképpen is. 

El kellene döntenünk melyik járdaszakaszt pályázzuk be a 20 millió forintért. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Mire elég a 20 millió forint? 

 

Karsai József polgármester 

A Nagy utca egyik oldalára azt mondták, hogy 10 millióba nem fog megállni. Térkőből 13-14 

millió forinttal számolhatunk, betonnál kb. 10 millió forint. 
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Pintér Gergő alpolgármester 

A Hódos és Nagy utca egy oldala kerülne kb. 20 millió forintba? 

Az lenne a cél, hogy minden utcában egy oldal készüljön el legalább. 

 

Kujbus András György képviselő 

A Nagy utcai résznél semmilyen árokfelújítás nem szükséges? 

A Dózsa György utcában az út nagyon rossz állapotban van, értelmét látom a felújításnak. 

 

Karsai József polgármester 

Nem, kizárólag járda építés. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A Magyar falu Programban, ami 45 millió forint a Dózsa Gy. és a Béke utca útfelújítása 

beleférne. Itt is csak az egyik utcát válasszuk ki? 

 

Karsai József polgármester 

Útépítésre minden település fog pályázni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ha mindkét utat beadjuk, akkor van-e arra lehetőség, hogy az egyiket elutasítják, a másikat 

megnyerjük? 

 

Karsai József polgármester 

Ha együtt adjuk be akkor egy pályázatot adhatunk be. Azt nem tudjuk megcsinálni, hogy egy 

pályázatba beadjuk a Dózsát másikba a Béke utcát. Egy önkormányzat csak egy pályázatot 

nyújthat be egy célterületre. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Mi biztosra szeretnénk menni és mindkét utcát szeretnénk beadni. 

 

Karsai József polgármester 

Azt meg tudjuk csinálni, hogy a Dózsa Gy. utcát beadjuk a Magyar Falu Programba, a Béke 

utcát a Belügyminisztériumi támogatásra, de akkor nincs járda. 

Mert vagy járdára vagy útra pályázunk  a BM-es pályázatban. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Úgy gondolom, hogy a két utat adjuk be a Magyar Falu Program pályázatába, és még 

beadhatjuk 10 millióra a járdafelújításra. 

 

A 20 milliós pályázatra megint adjuk be a járdát. Maximális pályázati forrást próbáljunk 

megcélozni. 

 

Karsai József polgármester 

Tehát akkor a Magyar Falu Program pályázatába beadjuk a két utat egy pályázatba. A  

Magyar Falu Programba beadunk még egy 10 millió forintos járda pályázatot is. Ami 100%-

ban finanszírozott. 

 

A Belügyminisztériumi pályázatba beadunk egy 20 milliós járdát, amihez 15% önerőt kell 

hozzátenni. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nekünk 3 millióba kerül ez a pályázat. Azt kell eldöntenünk, hogy a 10 millióba melyik 

utcával pályázunk. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Hódos puszta és a Göndőcz dülő megközelítése is nehézkes ott is laknak emberek, oda is 

kellene valamilyen utat csinálni. Ezen is el kellene gondolkodni, akár le kellene kövezni. 

 

Karsai József polgármester 

Ha lesz rá pályázat ezekkel a területekkel is foglalkozunk. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Dózsa György utcában se a gáz nincs bent sem a szennyvíz. Ha megcsináltatjuk az utat 

utána ne akarjunk szennyvizet bevezetni, mert tönkremegy az út. Ezeket akkor vessük el. 

 

Karsai József polgármester 

A szennyvizet a padkában akár el lehet vezetni, de mostanában nem lesz rá pályázat. A gáz és 

a szennyvíz költségeit az ott lakók a vélemények szerint nem tudják kifizetni. 

 

Aki egyetért azzal, hogy a Magyar Falu Programba A Dózsa György utca és a Béke utca 

útfelújítását adjuk be kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

7 igen szavazattal a képviselő-testület a polgármester javaslatával egyetértett. 

 

A másik kérdés a járda kérdése. 10 millió forintos járdára be lehet adni a pályázatot a Magyar 

Falu Programban és 20 millió + 15% önrészre be lehet adni a járdát a Belügyminisztériumi 

pályázatba. 

El kell döntenünk melyik járdát hova adjuk be. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ha a Rákóczi utcában csinálnánk meg a járdát, akkor az az utca kész lenne. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A Nagy utcai járda forgalmasabb és nagyon rég óta nem történt a Nagy utcában semmi. Nem 

lenne rossz egy járdát csinálni a Körmendi, Dózsa Gy. utca, ABC, Posta, központ között. Ez 

sokkal forgalmasabb szakasz. Korábbi ülésen is arról beszéltünk, hogy a Nagy utca és a 

Hódos utca járdáit újítjuk fel. 

 

Karsai József polgármester 

A Belügyminisztériumi pályázatba a 20 millió + 15% önrészes pályázatba a Nagy utca fent 

körülírt oldala és a Hódos utca fent körülírt oldali járdaépítésére adjunk be pályázatot 

esetlegesen ha még valamennyi belefér akkor próbáljuk meg elkölteni a Hódos utcában. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A Kossuth egyik oldala, ami el lett kezdve. És ha beleférne a Kossuth és a Körmendi között 

az a rész, ami a Nagy utcáig tart. 

 

Karsai József polgármester 

A Magyar Falu Programba a Kossuth utcai járda felújítását folytassuk, és ha belefér a 

Körmendi utca Nagy utcáig tartó része. 
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Egyéb kérdés, észrevétel hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület Kadarkút vonatkozásában ezekre a szóban előterjesztettek 

szerint a pályázatok benyújtásához járuljon hozzá és kérjen fel, hogy a lejáró pályázati 

határidőkre figyelemmel a benyújtáshoz szükséges dokumentációt szerezzem be és a pályázati 

határidőkre tekintettel ezeket a pályázatokat és dokumentációt a kiírás szerinti tartalommal 

nyújtsam be a kiíró felé.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

felvázolt polgármesteri terveket az elhangzott tájékoztató 

alapján megismerte azokkal egyetért. A képviselő-

testületnek Kadarkút vonatkozásában szándékában van 

ezekre a szóban előterjesztettek szerint pályázatot 

benyújtani. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, 

hogy a lejáró pályázati határidőkre figyelemmel a 

benyújtáshoz szükséges dokumentációt szerezze be. A 

képviselő-testület felkéri és felhatalmazza a polgármestert, 

hogy a pályázati határidőkre tekintettel ezeket a 

pályázatokat és dokumentációt a kiírás szerinti tartalommal 

nyújtsa be a kiíró felé.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő értelem szerint 

 

 

D) Jégkár kifizetési határidejének módosítása 
     Előadó: Karsai József polgármester 

 

A jégkár kifizetésének a határideje 2022. 01.31. napja volt. A napi átutalásokat megoldjuk, 

viszont a pénztárosunk sajnálatos módon lebetegedett. Szeretném kérni a képviselő-testületet, 

hogy a pénztári kifizetés napját 2021. 02. 07. napjára módosítsa. Ez 21 ingatlant érint, a többi 

átutalással megoldható. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

2 elutasítás volt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Meg tudják mondani, hogy mennyi volt a pályázó? 

 

Erdős Sándor János képviselő elmondta, hogy a jégkár összegének kiosztását mos már 

másképpen szavazná meg mert voltak olyanok véleménye szerint akik kaptak és nem 

érdemelték meg és olyanok is akik nem kaptak és kaphattak volna. 
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Karsai József polgármester elmondta, hogy egy határozatot nem lehet úgy megalkotni, hogy 

mindenki igényeinek megfeleljen, mert vannak akiket kár ért de életvitel szerűen nem 

tartózkodnak az ingatlanban. 

 

Kovács-Kasza Anikó ügyintéző 1528 órakor megérkezett a terembe. 

 

Kovács-Kasza Anikó ügyintéző 

14 új kérelem érkezett, amelyből 12 kérelmező jogosult volt a jégkárra és 2 kérelmező, aki 

nem volt jogosult. 

Összesen 191 fő fog kapni a jégkárból a második körben a kiegészítő összeget  és az új 

igénylőknek járó összeget. 101.240 Ft-ot kapnak az új igénylők és a kiegészítő összeget a 

27.525 forintot kapják akik az első körben már részesültek támogatásban. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a második körben annak aki az első körben már 

támogatásban részesült nem kellett új igényt benyújtania, autómatikusan jár neki a különbözet 

összege. 

 

Kovács-Kasza Anikó ügyintéző 1530 órakor távozott a teremből. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a jégkárt kifizetésének időpontját 2022.02.07. napjára 

módosítsa. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2022.(I.27.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

jégkárt kifizetésének időpontját 2022.02.07. napjára 

módosítja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2022.02.07. 

 

 

D) Kérdések, észrevételek, hozzászólások 
     Előadó: Rózsa János képviselő 

 

- Mi a teendője a képviselő-testületnek a Kadarkúti Települési Értéktár Bizottság 

tevékenységével kapcsolatban?  

- Az éves költségvetésben szerepel-e annak pénzügyi támogatása? 

- Miért az udvaron kell várakozniuk a betegeknek az orvosi rendelőnél? 

- Javaslom garázsvásár rendezését az önkormányzati raktárakban tároltak eladására. 

- Miért nem sikerült a bizottság által felmért lakóingatlanok karbantartása? 

- Kerülnek-e egységes parki fák a többlakásos önkormányzati lakások elé? 

- Jegelve lett a buszváró sorsa? 
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- Milyen stádiumban van a Körmendi utcai lakás visszavásárlása? 

- Sajnos közmeghallgatáson a nagy érdeklődés 27 polgárt érintett. 

- Ha az orvosi rendelő átadásra kerül, a régi épületből maradt még gerenda és egy katonai sisak. 

Ennek elhelyezésére lehet ötletelni. 

- Javaslom az Erdélyi testvérváros által kapott kép bekeretezését és a házasságkötő teremben 

történő elhelyezését. 

 

Karsai József polgármester 

A képviselő-testületnek nincs teendője a helyi értéktár bizottsággal kapcsolatban. A helyi 

értéktár bizottság egyszer megalakult, attól kezdve nem működik.  A helyi értéktár bizottságot 

meg kell alakítani. Ha lesznek benn dolgozni akaró emberek számíthatnak a támogatásunkra. 

 

Miért az udvaron kell várakozniuk a betegeknek az orvosi rendelőnél? Én is feltettem a doktor 

Uraknak a kérdést. Gondolkodom a probléma megoldásán. A probléma az a doktor Urak 

tájékoztatása szerint, hogy a közvetlen beteg orvos viszonyt kerülni kell. A gyógyszer iratást 

is próbálják meg a betegek telefonon intézni. 

 

Próbálok hétfőtől odaszervezni valakit aki tájékoztatja a betegeket és figyel a védőtávolság 

betartására. De ez is nagyon bonyolult. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ezt nagyon túlbonyolítjuk, mert Kaposváron a kórháznál és a gyógyszertárakban is bent 

vannak. Itt a múlt héten szakadó esőben kellett kint állni. 

 

Karsai József polgármester 

Hétfőn kinyittatom a várótermet. 

 

Kujbus András György képviselő 

Botrány, hogy egy feltételezhetően covidos ember elmegy segítséget kérni attól a személytől 

illetve az asszisztenciájától, akiben vakon meg kellene, hogy bízzon és bezárják az ajtót a 

betegek előtt. 

Kujbus András György képviselő elmondta, hogy a kollegái betegért mentek a rendelőhöz 15 

percig kopogtattak, mire az asszisztens kiszólt, hogy akkor sem nyitják ki előbb az ajtót, ha 

rájuk borítják az épületet. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy ez szerződés szegés. 

 

Karsai József polgármester 

A garázsvásárról. A legtöbb része ócskavas amit elhordunk és eladunk. 

 

Miért nem sikerült a bizottság által felmért lakóingatlanok karbantartása? 

Sok karbantartást végeztünk a lakásokon. A következő képviselő-testületi ülésen döntse el a 

képviselő-testület, hogy melyik lakásokat szeretné felújítani. 

 

Kerülnek-e egységes parki fák a többlakásos önkormányzati lakások elé? 

Kerülhetnek. 

 

Jegelve lett a buszváró sorsa? 

Beadtuk a TOP pályázatba a buszváró felújítását. Ha fel lesz újítva visszakapja az eredeti 

funkcióját. 
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Nem tehetünk arról, hogy a közmeghallgatáson 27-en voltak, az időpontja ki lett 

szórólapozva. 

 

A képet bekereteztetem saját költségemen és elhelyeztetem a házasságkötő teremben. 

 

A Körmendi utcai ingatlannal kapcsolatban tájékoztatom a testületet, hogy a bíróságon letétbe 

helyeztük a vételárat, a visszavásárlás folyamatban van. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A bíróság a kereset levelet befogadta, a keresetet vitára alkalmasnak találta. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt lehet tudni, hogy ez nekünk eddig mennyibe került? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A 2.400.000 forintot bírósági letétbe elutaltuk. A kereset indítás és az azt megelőző peren 

kívüli rendezési kísérletnek emlékezetem szerint 270.000 Ft volt az ügyvédi díja. Vannak 

ügyvédek akik már egy tárgyalásért 100.000 forintot számláznak ki. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

És a perköltség? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Tárgyalásonként lesz azt hiszem 30.000 Ft. Hogy ez most drága, vagy olcsó azt nem tudom. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt lehet tudni, hogy ki képviseli Kadarkutat?  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Dr. Harci-Kovács Kolos ügyvéd Úr. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő furcsán vette a levegőt, erre Dr. Szalontai András jegyző 

megkérdezte, hogy baj van, rosszul érzi magát a képviselő-asszony. 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte Dr. Szalonati András jegyzőtől, hogy „ Ugye ezt 

a kérdést most nem tette fel?” 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

De. Furcsa levegővétel volt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Csak ne provokáljuk egymást, nagyon kérem.  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ja nem provokálom Önt, eszemben sincs. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ha mindenképpen börtönbe szeretne juttatni, fejezzük be jó. 

 

 



 

 

31 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Kit? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Fejezzük be és ezt most nagyon szépen kérem! 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ezt most nem értem. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Polgármester Úrral pedig szeretnék a testületi ülés után beszélni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Visszatérő téma a téglagyári ingatlan megvásárlásának ügye. A bent lakó állítólag jelezte a 

hivatal felé, hogy Ő tényleg meg szeretné vásárolni. Kezdjünk ezzel valamit. Vagy adjuk el 

neki vagy utasítsuk el. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ha van vételi szándék azt konstatáljuk, de mivel ingatlanról van szó értékhatártól függetlenül 

azt meg kell hirdetnünk, fel kell becsültetni. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Én nem szeretném eladni, le szeretném bontatni. 

 

A Szabadság utcában többen jelezték, hogy az út menti lyukakat fel kellene tölteni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Fel lesz töltve, azért hozattuk a kavicsot. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Visszatérve az egészségügyre, többen megkerestek és én is szembesültem azzal, hogy 

felíratjuk a gyógyszert és nincs fenn a „felhőben”. 

 

Karsai József polgármester 

Ismerem a problémát. 

 

Kujbus András György képviselő 

Vagy az emberi tényező, vagy a virtuális tényező az oka. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület  nyilvános ülését 15 50  órakor 

bezárta. 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


